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Link do nagrania z LXIII sesji Rady Miejskiej w Boguchwale:  

https://bip.boguchwala.pl/pl/SesjaLXIII  

Podany w protokole czas rozpoczęcia poszczególnych punktów porządku obrad odnosi się do 

powyższego nagrania. 

Protokół nr LXIII.2023 

LXIII Sesja Rady Miejskiej w Boguchwale 

w dniu 10 sierpnia 2023  

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 Radnych: 

1. Maria Angowska  

2. Piotr Bednarski 

3. Marek Cisek 

4. Tadeusz Kalandyk 

5. Piotr Kobyłecki 

6. Ryszard Liput 

7. Dominik Maziarz 

8. Jerzy Mazur 

9. Iwona Pezdan-Śliż 

10. Piotr Pustelny 

11. Agnieszka Siorek 

12. Katarzyna Warchoł 

13. Grzegorz Wojewoda 

14. Andrzej Zając 

15. Elżbieta Zielińska 

 

Nieobecni: 

1. Agnieszka Bednarska 

2. Marta Ćmiel-Giergielewicz 

3. Alina Pociask 

4. Tadeusz Rak 

5. Paweł Sanecki 

6. Antoni Ziobro 

W sesji uczestniczył Pan Wiesław Kąkol – Burmistrz Boguchwały oraz wyznaczeni przez 

Burmistrza pracownicy Urzędu Miejskiego w Boguchwale, Sołtysi i Przewodniczący 

Zarządów Osiedli Boguchwała. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2023 rok. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy 

Boguchwała. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2023 roku. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2023 roku. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2023 roku. 

https://bip.boguchwala.pl/pl/400-rada-miejska/12318-transmisje-sesji-rady/14746-lxiii-sesja-rady-miejskiej-w-boguchwale.html?strona=1#ak14746
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8. Podjęcie uchwały w sprawie, utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej 

„Centrum Usług Wspólnych Gminy Boguchwała” oraz nadania jej statutu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i 

pozbawiania, rodzajów i wysokości stypendiów oraz nagród za wybitne osiągnięcia 

sportowe. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI.170.2019 Rady Miejskiej w 

Boguchwale z dnia 26 września 2019 r. w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania stypendiów dla uzdolnionych dzieci i młodzieży. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości i zasad ustalania dotacji 

celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie gminy Boguchwała. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia szczegółowych zasad przyznawania 

świadczenia na rzecz rodziny pod nazwą: „Gminny Bon Żłobkowy” oraz jego 

wysokości.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania oraz 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej w Gminie Boguchwała. 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie nieruchomości od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonych w Boguchwale. 

16. Informacja o zbytych i nabytych nieruchomościach w Gminie Boguchwała. 

17. Zamknięcie obrad. 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:01:34 

 

Pan Piotr Pustelny - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył obrady LXIII sesji Rady 

Miejskiej i na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność posiedzenia. Następnie 

odczytał porządek obrad i zapytał, czy do przedstawionego porządku obrad są propozycje 

zmian. 

Pan Wiesław Kąkol – Burmistrz Boguchwały zaproponował zdjęcie z porządku obrad punktu: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji. 

Ponadto Pan Burmistrz zaproponował rozszerzenie porządku obrad o punkt: 

2) Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2023 roku. 

 

Pan Jerzy Mazur – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zaproponował 

rozszerzenie porządku obrad o punkty: 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi dotyczącej: niezgodnej z prawem, 

niegospodarnej i nierzetelnej realizacji przez Gminę Boguchwała reprezentowaną przez 

Burmistrza Boguchwały, remontu nawierzchni drogi asfaltowej drogi publicznej  

w miejscowości Zgłobień, bezprawnego pokrycia kosztów rozgraniczenia nieruchomości  

w miejscowości Zgłobień, zaniechania wykonywania zgodnego z prawem zarządu nad drogą 

publiczną w miejscowości Zgłobień, braku pobrania opłaty za zajęcie pasa drogowego drogi 

publicznej w miejscowości Zgłobień, prowadzenie w sposób przewlekły i biurokratyczny 

spraw podmiotów skarżących, a także naruszenie praworządności poprzez znieważenie 

funkcjonariusza publicznego. 
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4) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 17 lipca 2023 r. na działalność 

Burmistrza Boguchwały w przedmiocie wydawania pozwoleń na budowę domów 

jednorodzinnych przylegających do działki o numerze ewidencyjnym 1162 oznaczonej jako 

droga publiczna nr 108157R w miejscowości Nosówka. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie 1 zmianę  

w porządku obrad w sprawie zdjęcia z porządku obrad punktu: Podjęcie uchwały w sprawie 

emisji obligacji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, 

Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Agnieszka 

Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska. 

NIEOBECNI (6) 

Agnieszka Bednarska, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Alina Pociask, Tadeusz Rak, Paweł 

Sanecki, Antoni Ziobro. 

 

Zmiana porządku obrad została przyjęta. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie 2 zmianę  

w porządku obrad w sprawie poszerzenia porządku obrad o punkt: Podjęcie uchwały  

w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2023 roku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, 

Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Agnieszka 

Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska. 

NIEOBECNI (6) 

Agnieszka Bednarska, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Alina Pociask, Tadeusz Rak, Paweł 

Sanecki, Antoni Ziobro. 

 

Zmiana porządku obrad została przyjęta. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 
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Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie 3 zmianę  

w porządku obrad w sprawie poszerzenia porządku obrad o punkt: Podjęcie uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi dotyczącej: niezgodnej z prawem, niegospodarnej i nierzetelnej 

realizacji przez Gminę Boguchwała reprezentowaną przez Burmistrza Boguchwały, remontu 

nawierzchni drogi asfaltowej drogi publicznej w miejscowości Zgłobień, bezprawnego 

pokrycia kosztów rozgraniczenia nieruchomości w miejscowości Zgłobień, zaniechania 

wykonywania zgodnego z prawem zarządu nad drogą publiczną w miejscowości Zgłobień, 

braku pobrania opłaty za zajęcie pasa drogowego drogi publicznej w miejscowości Zgłobień, 

prowadzenie w sposób przewlekły i biurokratyczny spraw podmiotów skarżących, a także 

naruszenie praworządności poprzez znieważenie funkcjonariusza publicznego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, 

Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Agnieszka 

Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska. 

NIEOBECNI (6) 

Agnieszka Bednarska, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Alina Pociask, Tadeusz Rak, Paweł 

Sanecki, Antoni Ziobro. 

 

Zmiana porządku obrad została przyjęta. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie 4 zmianę  

w porządku obrad w sprawie poszerzenia porządku obrad o punkt: Podjęcie uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 17 lipca 2023 r. na działalność Burmistrza Boguchwały 

w przedmiocie wydawania pozwoleń na budowę domów jednorodzinnych przylegających do 

działki o numerze ewidencyjnym 1162 oznaczonej jako droga publiczna nr 108157R 

w miejscowości Nosówka. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, 

Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Agnieszka 

Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska. 

NIEOBECNI (6) 

Agnieszka Bednarska, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Alina Pociask, Tadeusz Rak, Paweł 

Sanecki, Antoni Ziobro. 

  

Zmiana porządku obrad została przyjęta. 

Więcej propozycji zmian nie było. 

 



Strona 5 z 27 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2023 rok. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy 

Boguchwała. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2023 roku. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2023 roku. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2023 roku. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2023 roku. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie, utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej 

„Centrum Usług Wspólnych Gminy Boguchwała” oraz nadania jej statutu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i 

pozbawiania, rodzajów i wysokości stypendiów oraz nagród za wybitne osiągnięcia 

sportowe. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI.170.2019 Rady Miejskiej w 

Boguchwale z dnia 26 września 2019 r. w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania stypendiów dla uzdolnionych dzieci i młodzieży. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości i zasad ustalania dotacji 

celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie gminy Boguchwała. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia szczegółowych zasad przyznawania 

świadczenia na rzecz rodziny pod nazwą: „Gminny Bon Żłobkowy” oraz jego 

wysokości.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania oraz 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej w Gminie Boguchwała. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi dotyczącej: niezgodnej z prawem, 

niegospodarnej i nierzetelnej realizacji przez Gminę Boguchwała reprezentowaną 

przez Burmistrza Boguchwały, remontu nawierzchni drogi asfaltowej drogi publicznej 

w miejscowości Zgłobień, bezprawnego pokrycia kosztów rozgraniczenia 

nieruchomości w miejscowości Zgłobień, zaniechania wykonywania zgodnego z 

prawem zarządu nad drogą publiczną w miejscowości Zgłobień, braku pobrania opłaty 

za zajęcie pasa drogowego drogi publicznej w miejscowości Zgłobień, prowadzenie w 

sposób przewlekły i biurokratyczny spraw podmiotów skarżących, a także naruszenie 

praworządności poprzez znieważenie funkcjonariusza publicznego. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 17 lipca 2023 r. na działalność 

Burmistrza Boguchwały w przedmiocie wydawania pozwoleń na budowę domów 

jednorodzinnych przylegających do działki o numerze ewidencyjnym 1162 

oznaczonej jako droga publiczna nr 108157R w miejscowości Nosówka. 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie nieruchomości od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonych w Boguchwale. 

18. Informacja o zbytych i nabytych nieruchomościach w Gminie Boguchwała. 

19. Zamknięcie obrad. 
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Ad.2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2023 rok. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:11:10 

 

Uchwałę referowała Pani Dorota Witek Skarbnik Gminy, poprosiła Rade Miejską o przyjęcie 

proponowanych autopoprawek: 

 

Autopoprawka nr 1 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Boguchwała na 2023 rok. 

 

Zwiększa się o kwotę 3.400zł plan dochodów i wydatków nimi finansowanych, w planie 

jednostek oświatowych – SP Zgłobień w par. 3 i Załączniku nr 1. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie autopoprawkę 

nr 1 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Boguchwała na 2023 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, 

Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Agnieszka 

Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska. 

NIEOBECNI (6) 

Agnieszka Bednarska, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Alina Pociask, Tadeusz Rak, Paweł 

Sanecki, Antoni Ziobro. 

 

Autopoprawka nr 1 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Boguchwała na 

2023 rok została przyjęta. 

 

Autopoprawka nr 2 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Boguchwała na 2023 rok. 

 

Zwiększa się o kwotę 1.700,90zł plan dochodów i wydatków z tytułu środków z Funduszu 

Pomocy Ukrainie i dokonuje się zmiany kwot w tabeli w par.6. (750-75011§ 2100 kwota 

24,90 i 852-85295§ 2100 kwota 1676zł) 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie autopoprawkę 

nr 2 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Boguchwała na 2023 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, 

Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Agnieszka 

Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska. 

NIEOBECNI (6) 

Agnieszka Bednarska, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Alina Pociask, Tadeusz Rak, Paweł 

Sanecki, Antoni Ziobro. 

 

Autopoprawka nr 2 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Boguchwała na 

2023 rok została przyjęta. 

Autopoprawka nr 3 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Boguchwała na 2023 rok. 

Zwiększa się dochody i wydatki majątkowe w kwocie 216.634,88zł z tytułu zwiększenia 

dofinansowania zadania inwestycyjnego pn. "Remont i przebudowa SP w Niechobrzu”  

w ramach w Program Rządowy Polski Ład oraz przesuwa się środki własne w wysokości 

48.500zł z zadania „„Projekt zagospodarowania stawu w Zgłobniu” na zadanie "Remont  

i przebudowa SP w Niechobrzu” – wkład własny. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie autopoprawkę 

nr 3 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Boguchwała na 2023 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, 

Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Agnieszka 

Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska. 

NIEOBECNI (6) 

Agnieszka Bednarska, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Alina Pociask, Tadeusz Rak, Paweł 

Sanecki, Antoni Ziobro. 

 

Autopoprawka nr 3 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Boguchwała na 

2023 rok została przyjęta. 

 

Autopoprawka nr 4 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Boguchwała na 2023 rok. 

 

Zwiększa się dochody i wydatki majątkowe w kwocie 81.876,03zł z tytułu zwiększenia 

dofinansowania zadania inwestycyjnego pn. "Budowa budynku przedszkola i żłobka w 

Boguchwale na osiedlu Gaj” w ramach w Program Rządowy Polski Ład oraz przesuwa się 

środki własne w wysokości 15.671,26zł z zadania „Projekt zagospodarowania stawu w 
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Zgłobniu” na zadanie pn. "Budowa budynku przedszkola i żłobka w Boguchwale na osiedlu 

Gaj” – wkład własny. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie autopoprawkę 

nr 4 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Boguchwała na 2023 rok. 

 

Wyniki głosowania przy pomocy systemu eSesja:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, 

Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska. 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Cisek. 

NIEOBECNI (6) 

Agnieszka Bednarska, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Alina Pociask, Tadeusz Rak, Paweł 

Sanecki, Antoni Ziobro. 

 

Radny Pan Marek Cisek z powodu awarii sprzętu zagłosował w sposób tradycyjny – mówiąc 

„jestem za” w sprawie autopoprawki nr 4 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Boguchwała na 2023 rok. 

 

W związku z powyższym autopoprawka nr 4 do projektu uchwały w sprawie zmian  

w budżecie Gminy Boguchwała na 2023 rok została przyjęta. 

 

Pani Dorota Witek – Skarbnik Gminy przedstawiła zmiany w uchwale budżetowej na 2023 r. 

wraz z autopoprawkami. Nadmieniła tylko, że wszystkie autopoprawki były przedmiotem 

obrad Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. Powiedziała, że dokonuje się zmian w 

planie dochodów w budżecie gminy na 2023 rok poprzez zwiększenie o kwotę 446.245,73zł. 

Dokonuje się zmian w planie wydatków w budżecie gminy na 2023 rok poprzez zwiększenie 

o kwotę 446.245,73zł. Zwiększa się plan dotacji udzielonych z budżetu gminy dla jednostek 

nienależących do sektora finansów publicznych o kwotę 64.816,12zł.  
 Zwiększa się plan dochodów i wydatków nimi finansowanych, w planie jednostek 

oświatowych o kwotę 12.430,00zł.  
 Dokonuje się zmian w planie wydatków realizowanych w ramach funduszu sołeckiego w 

2023r – zmiana klasyfikacji budżetowej. 

 

Zwiększa się plan dochodów na 2023r z tytułu środków z Funduszu Pomocy o kwotę 

134.662,00zł oraz plan wydatków na 2023r. o kwotę 134.662,00zł na realizację zadań na 

rzecz pomocy Ukrainie, w szczególności obywatelom Ukrainy dotkniętym konfliktem 

zbrojnym na terytorium Ukrainy, w tym zadań realizowanych na terytorium Rzeczypospolitej 

Polskiej. 

 

ZMIANY DOCHODÓW:  

Dział: 600  
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Zwiększa się dochody w kwocie 431.397zł z tytułu dofinansowania w ramach programu 

"Rządowy Fundusz Rozwoju dróg" zadania pn. „Remont drogi 108155R na 

dz.574,521,477,287/2 i 287/1 w Woli Zgłobieńskiej”.  

Zwiększa się dochody w kwocie 33.052,75zł z tytułu odsetek od nieterminowych należności  

i zwrotu kosztów utrzymania rowów oraz kosztów transportu zastępczego w związku  

z inwestycją PKP w Lutoryżu.  

Dział: 700  

Zwiększa się dochody w kwocie 114.760,58zł z tytułu refaktur za media w budynkach 

gminnych oraz z tytułu odsetek od nieterminowych należności.  

Dział: 750  

Zwiększa się dochody w kwocie 751,30zł z tytułu refaktur za media oraz zwrot składki za 

ubezpieczenie samochodu.  

Dział: 754  

Zwiększa się dochody w kwocie 3.934,80zł z tytułu zwrotu nadpłaty za media, 

odszkodowanie od ubezpieczyciela za uszkodzenie budynku OSP w Racławówce oraz zwrot 

świadczenie rekompensujące utracone wynagrodzenie za odbyte ćwiczenia wojskowe.  

Dział: 758  

Zwiększa się dochody w kwocie 102.179,32zł z tytułu zwrotu części wydatków poniesionych 

w ramach funduszy sołeckich w 2022r.  

Zwiększa się dochody w kwocie 475.130,38zł z tytułu niewykonanych wydatków 

niewygasających z 2022r.  

Dział: 852  

Zwiększa się dochody w kwocie 305,00zł z tytułu dochodów jest związanych z realizacją 

zadań zleconych.  

Dział: 900  

Zwiększa się dochody w kwocie 24.723,48zł z dofinansowania z WFOŚiGW realizacji 

programu "Czyste powietrze ".  

Zwiększa się dochody w kwocie 7.950zł z najmu słupów oświetleniowych.  

Zwiększa się dochody w kwocie 37.816,12zł z dofinansowania z WFOŚiGW realizacji 

programu "Usuwanie odpadów niebezpiecznych zawierających azbest z terenu Gminy 

Boguchwała w 2023r. ".  

Dział: 921  

Zwiększa się dochody w kwocie 10.000zł z tytułu refaktur za media.  

Dział: 926  

Zwiększa się dochody w kwocie 2.000zł z tytułu refaktur za media.  

Zmniejsza się dochody w kwocie 797.755zł z tytułu dofinansowania w ramach programu 

„Sportowa Polska – Program rozwoju lokalnej infrastruktury sportowej Edycja 2022” na 

realizacje zdania pn. „Modernizacja Sali gimnastycznej Szkoły Podstawowej w Nosówce” – 

przesunięcie na 2024r.  

 

ZMIANY WYDATKÓW:  

Dział: 010  

Zmniejsza się wydatki w kwocie 22000zł na realizację zadania pn. „Projekt 

zagospodarowania stawu w Zgłobniu”. 

Dział: 600  

Zwiększa się wydatki w kwocie 431.397zł z tytułu realizacji zadania pn. „Remont drogi 

108155R na dz.574,521,477,287/2 i 287/1 w Woli Zgłobieńskiej”.  

Zwiększa się wydatki w kwocie 249.800zł z tytułu realizacji zadania pn. „Budowa i 

modernizacja dróg” –niewykonane wydatki niewygasające z 2022r.  
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Zwiększa się wydatki w kwocie 32.550zł z tytułu kosztów transportu zastępczego w związku 

z inwestycją PKP w Lutoryżu.  

Zwiększa się wydatki w kwocie 14.000zł z tytułu rekompensaty z tytułu powierzonego 

zadania w zakresie utrzymania dróg, chodników i placów.  

Dokonuje się zmiany rozdziału klasyfikacji budżetowej wydatku pn. „Zakup wiaty 

przystankowej” w ramach funduszu sołeckiego Niechobrz w kwocie 10.000zł.  

Dział: 700  

Zwiększa się wydatki w kwocie 32.990zł – usługi geodezyjne – niewykonane wydatki 

niewygasające z 2022r.  

Zwiększa się wydatki w kwocie 100.000zł – zakup energii i gazu dla budynku żłobko-

przedszkola w Boguchwale.  

Dział: 710  

Zwiększa się wydatki w kwocie 18.142,50zł – opracowanie studium wykonalności 

projektów–niewykonane wydatki niewygasające z 2022r.  

Dział: 750  

Zwiększa się wydatki w kwocie 552,30zł z tytułu zakupu usług pozostałych.  

Dział: 754  

Zwiększa się wydatki w kwocie 2201,55zł z tytułu materiałów i wyposażenia dla OSP oraz w 

kwocie 1733,25zł na wypłatę świadczenia rekompensujące utracone wynagrodzenie za odbyte 

ćwiczenia wojskowe.  

Przesuwa się plan wydatków w kwocie 30.000zł z zakupu usług remontowych na dotacje dla 

OSP w Lutoryżu z przeznaczeniem na remont samochodu pożarniczego.  

Dział: 801  

Zwiększa się wydatki w kwocie 163.000zł na realizację zadania pn.” Budowa budynku 

przedszkola i żłobka w Boguchwale - dostawa wyposażenia".  

Zwiększa się wydatki w kwocie 3.000zł w planie SP Boguchwała w związku z wydatkami na 

media i usługi związane z przebywaniem uczestników Pleneru Malarskiego w budynku SP.  

Zmniejsza się wydatki w kwocie 797.755zł zdania pn. „Modernizacja Sali gimnastycznej 

Szkoły Podstawowej w Nosówce” – przesunięcie na 2024r.  

Dział: 852  

Zwiększa się wydatki w kwocie 37.305zł w planie MOPS Boguchwała w związku kosztami 

(wynagrodzenie pracowników, utrzymanie sal i koszty warsztatów) prowadzenia Klubu 

Seniora w Boguchwale.  

Dział: 900  

Zwiększa się wydatki w kwocie 19.069,81zł z tytułu realizacji programu "Czyste powietrze ".  

Zwiększa się wydatki w kwocie 7.950zł zakup usług pozostał uch w zakresie oświetlenia 

ulicznego.  

Zwiększa się wydatki w kwocie 3493,20zł z tytułu realizacji zadania pn. „Budowa 

oświetlenia ulicznego w Gminie Boguchwała” –niewykonane wydatki niewygasające z 2022r.  

Zwiększa się wydatki w kwocie 37.816,12zł na realizacje programu "Usuwanie odpadów 

niebezpiecznych zawierających azbest z terenu Gminy Boguchwała w 2023r. ".  

Dział: 921 

Zwiększa się wydatki w kwocie 10.000zł – zakup energii i gazu dla budynków domów 

kultury.  

Zmniejsza się wydatki w kwocie 3.000zł z tytułu dotacji na sfinansowanie zadań publicznych 

zleconych organizacjom w trybie ustawy o pożytku publicznym i wolontariacie w zakresie 

pielęgnowania polskości oraz rozwoju świadomości narodowej, obywatelskiej, kulturalnej, 

organizowanie imprez okolicznościowych, konkursów, wystaw itp. wspieranie i promocja 

twórczości oraz działań i inicjatyw lokalno - muzycznych, teatralnych, kolek zainteresowań i 

innych – przesunięcie do planu SP Boguchwała.  
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Zwiększa się wydatki w kwocie 22000zł na realizację zadania pn. „Remont zabytkowego 

dworku w Zgłobniu" – wkład własny do zadania realizowanego w ramach Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków.  

 

Dział: 926  

Zwiększa się wydatki w kwocie 2.000zł – zakup usług pozostałych.  

Zwiększa się wydatki inwestycyjne w kwocie 80.000zł na "Budowa ścieżki przyrodniczej 

wzdłuż Wisłoka".  

 

Pan Tadeusz Kalandyk – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, 

Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Agnieszka 

Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska. 

NIEOBECNI (6) 

Agnieszka Bednarska, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Alina Pociask, Tadeusz Rak, Paweł 

Sanecki, Antoni Ziobro. 

 

Ad.3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy 

Boguchwała. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:18:10 

 

Uchwałę referowała Pani Dorota Witek - Skarbnik Gminy, poprosiła Rade Miejską o 

przyjęcie proponowanych autopoprawek: 

Autopoprawka nr 1 do projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej gminy Boguchwała. 

 Zwiększa się dochody i wydatki bieżące o kwotę 12.244,50zł oraz zwiększa się dochody i 

wydatki majątkowe o kwotę 298.510,91zł – Załącznik nr 1 i 3. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu.  

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie autopoprawkę 

nr 1 do projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy 

Boguchwała. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, 

Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Agnieszka 

Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska. 

NIEOBECNI (6) 

Agnieszka Bednarska, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Alina Pociask, Tadeusz Rak, Paweł 

Sanecki, Antoni Ziobro. 

Autopoprawka została przyjęta. 

Autopoprawka nr 2 do projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej gminy Boguchwała. 

Zwiększa się wydatki o kwotę 416.424,79zł na przedsięwzięciu pn. "Budowa budynku 

przedszkola i żłobka w Boguchwale na osiedlu Gaj” – dodaje się par. 2 do Uchwały i nowy 

Załącznik nr 2. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu  

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie autopoprawkę 

nr 2 do projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy 

Boguchwała. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, 

Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Agnieszka 

Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska. 

NIEOBECNI (6) 

Agnieszka Bednarska, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Alina Pociask, Tadeusz Rak, Paweł 

Sanecki, Antoni Ziobro. 

Pani Dorota Witek - Skarbnik Gminy powiedziała, iż zwiększają się dochody bieżące w 2023 

r. o kwotę 963.946,73zł. Zmniejszą się dochody majątkowe w 2023 r. o kwotę 312.612,89zł. 

Zwiększają się wydatki bieżące w 2023 r. o kwotę 919.979,52zł.  Zmniejszają się wydatki 

majątkowe w 2023 r. o kwotę 268.645,68zł. W 2024r. zwiększą się dochody i wydatki 

majątkowe z tytułu realizacji inwestycji pn. „Remont zabytkowego dworku w Zgłobniu” w 

kwocie 1.078.000zł – dofinansowanie inwestycji w ramach Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków oraz inwestycji pn. „Modernizacja Sali gimnastycznej Szkoły Podstawowej w 

Nosówce” w kwocie 797.700zł – dofinansowanie w ramach programu „sportowa Polska – 

Program rozwoju lokalnej infrastruktury sportowej Edycja 2022.Uaktualnia się sekcje 9. 
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Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy Boguchwała. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, 

Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Agnieszka 

Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska. 

NIEOBECNI (6) 

Agnieszka Bednarska, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Alina Pociask, Tadeusz Rak, Paweł 

Sanecki, Antoni Ziobro. 

Uchwała została przyjęta. 

Ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2023 roku. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:23:30 

Pani Dorota Witek – Skarbnik Gminy powiedziała, iż wartość zadania „Staw Zgłobień” po 

rozmowach z projektantami ustalono na kwotę 120.000zł. Z uwagi na długotrwały proces 

uzgodnień oraz konieczność uzyskania decyzji administracyjnych zadanie wymaga realizacji 

powyżej 12 miesięcy, dlatego podzielono okres realizacji na etapy. W 2023r. planowana jest 

realizacja na kwotę 60.000zł i w 2024r. również na kwotę 60.000zł.  

W związku z powyższym, aby móc przeprowadzić postępowanie przetargowe i zawrzeć 

umowę w bieżącym roku potrzebna jest zgoda Rady. 

Pan Tadeusz Kalandyk – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2023 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, 

Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Agnieszka 

Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska. 

NIEOBECNI (6) 

Agnieszka Bednarska, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Alina Pociask, Tadeusz Rak, Paweł 

Sanecki, Antoni Ziobro. 
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Uchwała została podjęta. 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2023 roku. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:26:50 

Pani Dorota Witek – Skarbnik Gminy powiedziała, że Zadanie pn. „Remont drogi 108155R 

na dz.574,521,477,287/2 i 287/1 w Woli Zgłobieńskiej” realizowane będzie w latach 2023-

2024. W 2023 roku wartość zadania planowana jest na kwotę 431.397zł (60% wartości 

zadania) i sfinansowana zostanie z dofinansowania otrzymanego w ramach Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg, natomiast w 2024 roku na kwotę 300.000zł i sfinansowana zostanie 

ze środków własnych.  

W związku z powyższym, aby móc przeprowadzić postępowanie przetargowe i zawrzeć 

umowę w bieżącym roku potrzebna jest zgoda Rady. Zasadne jest więc podjęcie tej uchwały.  

Pan Tadeusz Kalandyk – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2023 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, 

Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Agnieszka 

Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska. 

NIEOBECNI (6) 

Agnieszka Bednarska, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Alina Pociask, Tadeusz Rak, Paweł 

Sanecki, Antoni Ziobro. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2023 roku. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:27:54 

Pani Dorota Witek – Skarbnik Gminy powiedziała, iż inwestycja pn. „Remont zabytkowego 

dworku w Zgłobniu” realizowana będzie w latach 2023-2024 w łącznej kwocie 

1.100.000,00zł. W 2023 roku wartość zadania planowana jest na kwotę 22.000zł -wkład 

własny i w 2024 roku na kwotę 1.078.000zł – dofinansowanie inwestycji w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. W związku z powyższym, aby móc 

przeprowadzić postępowanie przetargowe i zawrzeć umowę w bieżącym roku potrzebna jest 

zgoda Rady.  



Strona 15 z 27 

 

Pan Tadeusz Kalandyk – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2023 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, 

Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Agnieszka 

Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska. 

NIEOBECNI (6) 

Agnieszka Bednarska, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Alina Pociask, Tadeusz Rak, Paweł 

Sanecki, Antoni Ziobro. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2023 roku. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:29:00 

Uchwałę referowała Pani Dorota Witek Skarbnik Gminy, poprosiła Radę Miejską o przyjęcie 

autopoprawek: 

Autopoprawka nr 1 do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad 

budżet 2023 roku. 

Zwiększa się dochody i wydatki bieżące o kwotę 12.244,50zł oraz zwiększa się dochody i 

wydatki majątkowe o kwotę 298.510,91zł – Załącznik nr 1 i 3. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie autopoprawkę 

nr 1 do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2023 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, 

Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Agnieszka 

Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska. 
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NIEOBECNI (6) 

Agnieszka Bednarska, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Alina Pociask, Tadeusz Rak, Paweł 

Sanecki, Antoni Ziobro. 

Autopoprawka została przyjęta. 

Autopoprawka nr 2 do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad 

budżet 2023 roku. 

Zwiększa się wydatki o kwotę 416.424,79zł na przedsięwzięciu pn. "Budowa budynku 

przedszkola i żłobka w Boguchwale na osiedlu Gaj” – dodaje się par. 2 do Uchwały i nowy 

Załącznik nr 2. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie autopoprawkę 

nr 2 do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2023 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, 

Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Agnieszka 

Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska. 

 

NIEOBECNI (6) 

Agnieszka Bednarska, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Alina Pociask, Tadeusz Rak, Paweł 

Sanecki, Antoni Ziobro. 

Autopoprawka została przyjęta. 

Pani Dorota Witek – Skarbnik Gminy powiedziała, że zadanie pn. „Modernizacja Sali 

gimnastycznej Szkoły Podstawowej w Nosówce” realizowana będzie w latach 2023-2024 w 

łącznej kwocie 1.595.945,00zł. W 2023 roku wartość zadania planowana jest na kwotę 

798.245zł -wkład własny i w 2024 roku na kwotę 797.700zł – dofinansowanie w ramach 

programu „sportowa Polska – Program rozwoju lokalnej infrastruktury sportowej Edycja 

2022. W związku z powyższym, aby móc przeprowadzić postępowanie przetargowe i zawrzeć 

umowę w bieżącym roku potrzebna jest zgoda Rady. 

Pan Tadeusz Kalandyk – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

przedstawił pozytywną opinię Komisji 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2023 roku. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, 

Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Agnieszka 

Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska. 

NIEOBECNI (6) 

Agnieszka Bednarska, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Alina Pociask, Tadeusz Rak, Paweł 

Sanecki, Antoni Ziobro. 

 

Uchwała została podjęta.  

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie, utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej 

„Centrum Usług Wspólnych Gminy Boguchwała” oraz nadania jej statutu. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:30:34 

Pan Wiesław Kąkol – Burmistrz Boguchwały powiedział, iż zgodnie z zapisami ustawy - art. 

10a pkt 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym Gmina Boguchwała 

zamierza utworzyć budżetową gminną jednostkę organizacyjną pn. „Centrum Usług 

Wspólnych Gminy Boguchwała”, w celu prowadzenia wspólnej obsługi finansowo-księgowej 

oraz kadrowo-płacowej i organizacyjnej dla jednostek oświatowych działających na terenie 

Gminy. W myśl postanowień art. 10 b ust. 2 ustawy Rada Miejska w Boguchwale określa 

jednostki obsługujące, jednostki obsługiwane oraz zakres obowiązków powierzonych w 

ramach wspólnej obsługi. Stosownie do art. 53 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o 

finansach publicznych dyrektor jednostki budżetowej, któremu dyrektorzy jednostek 

obsługiwanych powierzą obowiązki w zakresie gospodarki finansowej, jest odpowiedzialny 

za gospodarkę finansową tej jednostki. Ustawa o finansach publicznych obliguje każdą 

jednostkę sektora finansów publicznych do prowadzenia księgowości przez pracownika tej 

jednostki, któremu kierownik powierzył obowiązki głównego księgowego, ponoszącego 

odpowiedzialność za ich należytą realizację. Obecnie zadania jednostek oświatowych 

obsługiwane są przez referat oświaty w ramach struktury Urzędu Miejskiego w Boguchwale. 

Uchwała powołuje nową jednostkę organizacyjną, posiadająca swoją odrębną strukturę i 

zadania wskazane w statucie. Jednostką kieruje Dyrektor, a zadania głównego księgowego 

powierzone zostaną wyznaczonej osobie, spełniającej kryteria przewidziane dla głównego 

księgowego. Pozostali pracownicy referatu oświaty stają się pracownikami CUW Gminy 

Boguchwała. Jednocześnie regulamin organizacyjny urzędu oraz struktura organizacyjna 

zostaną dostosowane do zmian, które inicjuje niniejszy projekt.  

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie, utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej „Centrum Usług 

Wspólnych Gminy Boguchwała” oraz nadania jej statutu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, 

Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Agnieszka 

Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska. 

NIEOBECNI (6) 

Agnieszka Bednarska, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Alina Pociask, Tadeusz Rak, Paweł 

Sanecki, Antoni Ziobro. 

Uchwała została podjęta. 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania 

i pozbawiania, rodzajów i wysokości stypendiów oraz nagród za wybitne osiągnięcia 

sportowe. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:36:30 

Pani Justyna Placha-Adamska – Zastępca Burmistrza Boguchwały powiedziała, że stypendia 

oraz nagrody są naturalnym i skutecznym stymulatorem podnoszenia poziomu sportowego, 

mobilizują zawodników do utrzymywania wysokiej formy i ciągłego rozwoju w swojej 

dyscyplinie. Perspektywa ich otrzymania zwiększa rywalizację ubogacając 

współzawodnictwo lokalne i regionalne, a także pomnaża szanse ich dotarcia na poziom 

krajowy, a nawet międzynarodowy. Powiązane z nimi nagrody i wyróżnienia za osiągnięte 

wyniki sportowe umożliwiają dodatkowe docenienie nadzwyczajnych osiągnięć młodych 

sportowców.  

Dotychczasowy "Regulamin określający szczegółowe zasady, tryb przyznawania i 

pozbawiania, rodzaje i wysokość stypendiów oraz nagród za wybitne osiągnięcia sportowe" 

wskazywał zamknięty katalog dyscyplin sportowych, które najczęściej trenowane były na 

terenie Gminy Boguchwała. W obecnym czasie, ze względu na coraz szerszy wachlarz 

sportów uprawianych przez młodzież zamieszkującą lub trenującą w Gminie, uchwalając 

nowy regulamin zasadnym było umożliwienie uzyskania stypendiów/nagród za wysokie 

wyniki w każdej dyscyplinie sportowej.  

Pani Pezdan- Śliż – Przewodnicząca Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego, przedstawiła 

pozytywną opinię komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania, 

rodzajów i wysokości stypendiów oraz nagród za wybitne osiągnięcia sportowe. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, 

Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Agnieszka 

Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska. 

NIEOBECNI (6) 

Agnieszka Bednarska, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Alina Pociask, Tadeusz Rak, Paweł 

Sanecki, Antoni Ziobro. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI.170.2019 Rady Miejskiej  

w Boguchwale z dnia 26 września 2019 r. w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania stypendiów dla uzdolnionych dzieci i młodzieży. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:38:59 

 

Pani Ewelina Jasińska - Kierownik Referatu Oświaty powiedziała, że zgodnie z art. 90t ust. 1 

pkt. 2 i pkt. 4 ustawy z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty (tekst jedno. Dz.U. z 

2022r., poz. 2230 z późn. zm.) organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego określa 

szczegółowe warunki udzielania pomocy dzieciom i młodzieży pobierającej naukę na terenie 

danej jednostki samorządu terytorialnego bez względu na miejsce zamieszkania, formy i 

zakres tej pomocy, w tym stypendia dla uzdolnionych uczniów oraz tryb postępowania w tych 

sprawach, uwzględniając w szczególności przedsięwzięcia sprzyjające eliminowaniu barier 

edukacyjnych, a także osoby lub grupy osób uprawnione do pomocy oraz potrzeby 

edukacyjne na danym obszarze.  

W przedmiotowej Uchwale dokonano zmian w wysokościach stypendium dla uczniów i 

absolwentów szkół podstawowych i ponadpodstawowych zlokalizowanych na terenie Gminy 

Boguchwała. 

Pani Pezdan- Śliż – Przewodnicząca Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego, przedstawiła 

pozytywną opinię komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI.170.2019 Rady Miejskiej w Boguchwale z dnia 

26 września 2019 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

stypendiów dla uzdolnionych dzieci i młodzieży.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, 

Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Agnieszka 

Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska. 

NIEOBECNI (6) 

Agnieszka Bednarska, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Alina Pociask, Tadeusz Rak, Paweł 

Sanecki, Antoni Ziobro. 
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Uchwała została podjęta. 

 

Ad.11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości i zasad ustalania 

dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie gminy Boguchwała. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:40:41 

Pani Ewelina Jasińska - Kierownik Referatu Oświaty powiedziała, iż w związku z 

wprowadzeniem Gminnego Bonu Żłobkowego celem uniknięcia sytuacji podwójnego 

finansowania jest w pierwszej kolejności uchylenie możliwości składania nowych wniosków 

na podstawie uchwały dotacyjnej, a w drugiej kolejności uchylenie przedmiotowej uchwały w 

całości po rozliczeniu udzielonych dotacji. 

Pani Pezdan- Śliż – Przewodnicząca Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego, przedstawiła 

pozytywną opinie komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu.  

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości i zasad ustalania dotacji celowej dla 

podmiotów prowadzących żłobki na terenie gminy Boguchwała. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, 

Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Agnieszka 

Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska. 

NIEOBECNI (6) 

Agnieszka Bednarska, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Alina Pociask, Tadeusz Rak, Paweł 

Sanecki, Antoni Ziobro. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia szczegółowych zasad przyznawania 

świadczenia na rzecz rodziny pod nazwą: „Gminny Bon Żłobkowy” oraz jego wysokości. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:42:01 

 

Pani Ewelina Jasińska - Kierownik Referatu Oświaty powiedziała, że zgodnie z art. 22b ust. 1 

i 2 ustawy z dnia 28 listopada 2003 r. o świadczeniach rodzinnych Rada Miejska, biorąc pod 

uwagę lokalne potrzeby w zakresie świadczeń na rzecz rodzin, może w drodze uchwały, 

ustanowić dla osób zamieszkałych na terenie jej działania świadczenia na rzecz rodziny inne 

niż przewiduje ww. ustawa. Szczegółowe zasady przyznawania tych świadczeń oraz ich 

wysokość określa uchwała Rady Miejskiej. Projekt uchwały wprowadzającej świadczenie 

rodzinne w formie pieniężnej, pod nazwą: Gminny Bon Żłobkowy będzie przyznawane 

niezależnie od sytuacji dochodowej rodziny i stanowić będzie miesięczne wsparcie finansowe 

na częściowe pokrycie opłaty za pobyt dziecka w żłobku niepublicznym. Świadczenie 

realizowane będzie przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Boguchwale. 
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Pani Pezdan- Śliż – Przewodnicząca Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego, przedstawiła 

pozytywną opinie komisji. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie ustanowienia szczegółowych zasad przyznawania świadczenia na rzecz 

rodziny pod nazwą: „Gminny Bon Żłobkowy” oraz jego wysokości. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, 

Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Agnieszka 

Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska. 

NIEOBECNI (6) 

Agnieszka Bednarska, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Alina Pociask, Tadeusz Rak, Paweł 

Sanecki, Antoni Ziobro. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania oraz 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej w Gminie Boguchwała. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:44:00 

Pani Andżelika Nowak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Boguchwale 

powiedziała, iż z dniem 22 czerwca 2023 r. weszła w życie nowelizacja ustawy z dnia 29 

lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie. Nowela zmieniła dotychczasową 

nazwę ustawy na „o przeciwdziałaniu przemocy domowej”. Zmianie ulega również delegacja 

dla rady gminy, która zgodnie z art. 9a ust. 15 znowelizowanej ustawy o przeciwdziałaniu 

przemocy domowej, obejmuje podjęcie uchwały w zakresie ustalenia trybu i sposobu 

powoływania oraz odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego, z wyłączeniem 

określenia zasad funkcjonowania zespołu, które poza rozwiązaniami ustawowymi, zespół 

przyjmuje w drodze stosownego regulaminu. Członkami Zespołu będą, powołani przez 

Burmistrza Boguchwały, przedstawiciele wskazanych ustawą instytucji, realizujących zadania 

z zakresu przeciwdziałania przemocy domowej. Zespół będzie realizował działania określone 

w gminnym programie przeciwdziałania przemocy domowej oraz ochrony osób doznających 

przemocy domowej. W związku z tym, że w Uchwale Nr LXII.678.2023 Rady Miejskiej w 

Boguchwale z dnia 29 czerwca 2023r. w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania 

oraz odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej w Gminie Boguchwała zapisy par. 2 ust. 1 oraz ust. 2 wykraczają poza delegację 

ustawową z art. 9a ust. 15 ustawy o przeciwdziałaniu przemocy domowej, należało uchylić 

ww. uchwałę oraz podjąć nową uchwałę w zakresie wskazanym w ustawie. 
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Pani Pezdan- Śliż – Przewodnicząca Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego, przedstawiła 

pozytywną opinie komisji. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy Domowej w Gminie 

Boguchwała. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, 

Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Agnieszka 

Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska. 

NIEOBECNI (6) 

Agnieszka Bednarska, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Alina Pociask, Tadeusz Rak, Paweł 

Sanecki, Antoni Ziobro. 

Uchwała została podjęta. 

Ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi dotyczącej: niezgodnej 

z prawem, niegospodarnej i nierzetelnej realizacji przez Gminę Boguchwała 

reprezentowaną przez Burmistrza Boguchwały, remontu nawierzchni drogi asfaltowej 

drogi publicznej w miejscowości Zgłobień, bezprawnego pokrycia kosztów 

rozgraniczenia nieruchomości w miejscowości Zgłobień, zaniechania wykonywania 

zgodnego z prawem zarządu nad drogą publiczną w miejscowości Zgłobień, braku 

pobrania opłaty za zajęcie pasa drogowego drogi publicznej w miejscowości Zgłobień, 

prowadzenie w sposób przewlekły i biurokratyczny spraw podmiotów skarżących, 

a także naruszenie praworządności poprzez znieważenie funkcjonariusza publicznego. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:45:57 

 

Pan Jerzy Mazur – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji powiedział, że w dniu 

07.09.2023 r. Komisja Skarg Wniosków i Petycji podczas swojego posiedzenia jednogłośnie 

orzekła za uznaniem tej skargi za bezzasadną, dotyczącej drogi nr 151806 R w miejscowości 

Zgłobień, gdyż ta droga ma status drogi publicznej. W związku z powyższym Gmina 

Boguchwała zwróciła się o dokonanie rozgraniczenia. Samorządowe kolegium odwoławcze 

wskazało do jego wykonania Prezydenta Miasta Rzeszowa które to wykonał. W pracach 

komisji również uczestniczył Pan Burmistrz, który przedstawił stanowisko gminy. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi dotyczącej: niezgodnej z prawem, niegospodarnej 

i nierzetelnej realizacji przez Gminę Boguchwała reprezentowaną przez Burmistrza 
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Boguchwały, remontu nawierzchni drogi asfaltowej drogi publicznej w miejscowości 

Zgłobień, bezprawnego pokrycia kosztów  rozgraniczenia nieruchomości w miejscowości 

Zgłobień, zaniechania wykonywania zgodnego z prawem zarządu nad drogą publiczną 

w miejscowości Zgłobień, braku pobrania opłaty za zajęcie pasa drogowego drogi publicznej 

w miejscowości Zgłobień, prowadzenie w sposób przewlekły i biurokratyczny spraw 

podmiotów skarżących, a także naruszenie praworządności poprzez znieważenie 

funkcjonariusza publicznego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, 

Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Agnieszka 

Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska. 

NIEOBECNI (6) 

Agnieszka Bednarska, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Alina Pociask, Tadeusz Rak, Paweł 

Sanecki, Antoni Ziobro.  

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 17 lipca 2023 r. na 

działalność Burmistrza Boguchwały w przedmiocie wydawania pozwoleń na budowę 

domów jednorodzinnych przylegających do działki o numerze ewidencyjnym 

1162 oznaczonej jako droga publiczna nr 108157R w miejscowości Nosówka. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:49:01 

 

Pan Jerzy Mazur – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wyjaśnił, iż skarga 

powinna być skierowana do Starostwa, gdyż pozwolenia na budowę wydaje Starosta, a nie 

Burmistrz Boguchwały. W związku z tym Komisja proponuje uznać skargę za bezzasadną. 

Podkreślił, że samorząd gminny wydaje decyzje o warunkach zabudowy. W wyjaśnieniach 

zostały wskazane uprawnienia Burmistrza Boguchwały w tym zakresie oraz decyzje jakie 

zostały wydane. W związku z tym nie doszło do naruszeń przepisów prawnych. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 17 lipca 2023 r. na działalność Burmistrza 

Boguchwały w przedmiocie wydawania pozwoleń na budowę domów jednorodzinnych 

przylegających do działki o numerze ewidencyjnym 1162 oznaczonej jako droga publiczna nr 

108157R w miejscowości Nosówka. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 



Strona 24 z 27 

 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, 

Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Agnieszka 

Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska. 

NIEOBECNI (6) 

Agnieszka Bednarska, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Alina Pociask, Tadeusz Rak, Paweł 

Sanecki, Antoni Ziobro. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie nieruchomości od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:52:40 

 

Małgorzata Gierlak – p.o. Kierownika Referatu Mienia Gminy i Planowania Przestrzennego 

powiedziała, że nieruchomość ta w ubiegłym roku została zwrócona do Zasobu Własności 

Rolnej Skarbu Państwa z powodu niezrealizowania celów określonych w Akcie notarialnym 

nr 1652/2013 z dnia 18.04.2013r. na podstawie zapisów zawartych w ustawie  

o gospodarowaniu nieruchomościami rolnymi Skarbu Państwa (t. j. Dz. U. z 2022 r. 

poz.2329) oraz ww. dokumencie. W związku z tym została przeniesiona do innej księgi 

wieczystej, której nie ujawniono w ewidencji gruntów i budynków.  

W związku z powyższym niezbędne jest uchwalenie przedmiotowej uchwały zmieniającej  

w celu przedstawienia właściwego numeru księgi wieczystej. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

nieruchomości od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, 

Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Agnieszka 

Siorek, Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska. 

NIEOBECNI (6) 

Agnieszka Bednarska, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Alina Pociask, Tadeusz Rak, Paweł 

Sanecki, Antoni Ziobro. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.17. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonych w Boguchwale. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:54:20 

 

Małgorzata Gierlak – p.o. Kierownika Referatu Mienia Gminy i Planowania Przestrzennego 

powiedziała, że działka 408 leży w obszarze zabudowań przemysłowo – produkcyjnych oraz 
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usług komercyjnych. Na ww. działce gmina nie planuje realizacji zadań celów publicznych. 

Przez działkę przechodzą liczne sieci uzbrojenia terenu co w znaczącym stopniu ogranicza 

możliwości jej zagospodarowania. W latach ubiegłych podejmowano bezskuteczne czynności 

zmierzające do sprzedaży przedmiotowej nieruchomości. Aktualnie nieruchomość nie jest 

zagospodarowana a do tut. urzędu wpłynęło pismo wyrażające chęć zakupu działki. W 

związku z powyższym, mając na uwadze wspieranie rozwoju tutejszych przedsiębiorców 

proponuje się sprzedaż ww. nieruchomości w trybie przetargu niegraniczonego. 

 

Pan Ryszard Liput – członek Komisji Mienia Gminy, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 

Pan Dominik Maziarz- Radny Rady Miejskiej zapytał pod jaką działalność ma być ta działka. 

 

Pani Małgorzata Gierlak – p.o. Kierownika Referatu Mienia Gminy i Planowania 

Przestrzennego powiedziała, że jest to lokalny przedsiębiorca, który nie planuje znacząco jej 

zabudowywać. 

 

Pan Dominik Maziarz - Radny Rady Miejskiej zapytał jaka jest cena działki. 

 

Pani Małgorzata Gierlak p.o. Kierownika Referatu Mienia Gminy i Planowania 

Przestrzennego odpowiedziała, że jest to przetarg nieograniczony w zależności od ilości 

zgłoszeń kwota będzie uzyskana na końcu ostateczna. 

 

Pan Dominik Maziarz - Radny Rady Miejskiej zapytał czy gmina nie myślała o poszerzeniu 

drogi powiatowej, bo jest to zakręt niebezpieczny. 

 

Pan Wiesław Kąkol - Burmistrz Boguchwały odpowiedział, że przedsiębiorca chciał tą 

działkę wykorzystać jako teren parkingowy na tej działce znajduje się dużo mediów. Od 

poszerzenia drogi powiatowej jest powiat i nie ma takiej możliwości o poszerzeniu drogi.  

 

Pani Elżbieta Zielińska - Radna Rady Miejskiej zapytała czy przystanek autobusowy będzie 

musiał zmienić lokalizację. 

 

Pan Wiesław Kąkol - Burmistrz Boguchwały powiedział, że to nie ma wpływu, bo przystanek 

jest w pasie drogi powiatowej. 

Pan Ryszard Liput – członek Komisji Mienia Gminy, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie podjęcie 

uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonych w Boguchwale. 

Wyniki głosowania przy pomocy systemu eSesja:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Maria Angowska, Piotr Bednarski, Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, 

Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Piotr Pustelny, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska. 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Cisek. 

NIEOBECNI (6) 

Agnieszka Bednarska, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Alina Pociask, Tadeusz Rak, Paweł 

Sanecki, Antoni Ziobro. 

 

Radny Pan Marek Cisek z powodu awarii sprzętu zagłosował w sposób tradycyjny – mówiąc 

„jestem za” w sprawie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonych  

w Boguchwale. 

 

Uchwała została przyjęta. 

 

Ad.18. Informacja o zbytych i nabytych nieruchomościach w Gminie Boguchwała. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:56:50 

 

Małgorzata Gierlak – p.o. Kierownika Referatu Mienia Gminy i Planowania Przestrzennego 

przedstawiła informację o zbytych i nabytych nieruchomościach w Gminie Boguchwała. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 

Pan Andrzej Zając – Radny Rady Miejskiej poprosił Panią Małgorzatę Gierlak  

o przygotowanie informacji o zbytych i nabytych nieruchomościach w Gminie Boguchwała 

wraz z kosztorysem. 

 

Ad.19. Zamknięcie obrad. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:58:55 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, w związku z wyczerpaniem porządku 

obrad, zamknął LXIII Sesję Rady Miejskiej w Boguchwale. 

Obrady trwały od godz. 09:00 do godz. 10:04. 

Na LXIII sesji Rady Miejskiej w Boguchwale w dniu 10 sierpnia 2023 roku podjęto 

następujące uchwały: 

1. Uchwała LXIII.683.2023 w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2023 

rok. 

2. Uchwała LXIII.684.2023 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy 

Boguchwała. 

3. Uchwała LXIII.685.2023 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2023 

roku. 

4. Uchwała LXIII.686.2023 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2023 

roku. 

5. Uchwała LXIII.687.2023 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2023 

roku. 
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6. Uchwała LXIII.688.2023 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2023 

roku. 

7. Uchwała LXIII.689.2023 w sprawie, utworzenia samorządowej jednostki 

organizacyjnej „Centrum Usług Wspólnych Gminy Boguchwała” oraz nadania jej 

statutu. 

8. Uchwała LXIII.690.2023 w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu 

przyznawania i pozbawiania, rodzajów i wysokości stypendiów oraz nagród za 

wybitne osiągnięcia sportowe. 

9. Uchwała LXIII.691.2023 w sprawie zmiany Uchwały Nr XI.170.2019 Rady Miejskiej 

w Boguchwale z dnia 26 września 2019 r. w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania stypendiów dla uzdolnionych dzieci i młodzieży. 

10. Uchwała LXIII.692.2023 zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości i zasad ustalania 

dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie gminy Boguchwała. 

11. Uchwała LXIII.693.2023 w sprawie ustanowienia szczegółowych zasad przyznawania 

świadczenia na rzecz rodziny pod nazwą: „Gminny Bon Żłobkowy” oraz jego 

wysokości. 

12. Uchwała LXIII.694.2023 w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania oraz 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej w Gminie Boguchwała. 

13. Uchwała LXIII.695.2023 w sprawie rozpatrzenia skargi dotyczącej: niezgodnej z 

prawem, niegospodarnej i nierzetelnej realizacji przez Gminę Boguchwała 

reprezentowaną przez Burmistrza Boguchwały, remontu nawierzchni drogi asfaltowej 

drogi publicznej w miejscowości Zgłobień, bezprawnego pokrycia kosztów 

rozgraniczenia nieruchomości w miejscowości Zgłobień, zaniechania wykonywania 

zgodnego z prawem zarządu nad drogą publiczną w miejscowości Zgłobień, braku 

pobrania opłaty za zajęcie pasa drogowego drogi publicznej w miejscowości Zgłobień, 

prowadzenie w sposób przewlekły i biurokratyczny spraw podmiotów skarżących, a 

także naruszenie praworządności poprzez znieważenie funkcjonariusza publicznego. 

14. Uchwała LXIII.696.2023 w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 17 lipca 2023 r. na 

działalność Burmistrza Boguchwały w przedmiocie wydawania pozwoleń na budowę 

domów jednorodzinnych przylegających do działki o numerze ewidencyjnym 1162 

oznaczonej jako droga publiczna nr 108157R w miejscowości Nosówka. 

15. Uchwała LXIII.697.2023 zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie nieruchomości od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. 

16. Uchwała LXIII.698.2023 w sprawie sprzedaży nieruchomości położonych  

w Boguchwale. 

 

 

Sporządziła protokół: 

J.Pietrzyk 

 


